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REFERAT – BESTYRELSESMØDE 
22. maj 2023 

Mollerup Golf Club 
Møde nr. 2 

 

 

1. Godkendelse af referat, 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Orientering siden sidst 

4. Økonomi 

5. Handleplaner 2023 

6. Udvalgenes planer for 2023 

7. 
 
8. 

Diverse 
 
Eventuelt 

  

 Deltagere 

 Anette Buun Syvertsen, Carsten Skakkebaek, Erwin Berngruber,  
Gert Nielsen, Jan Lauridsen, Christian Vogensen, Patrick Czyz Bendsen,  
Ulla Køpfli 

  

 Deltager ikke 
 
Anton Posselt Sønniksen, Benny Jepsen, 

  



 

 
Side 2 

1. Godkendelse af referat, 

 Godkendt referat af d. 1. maj 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 Dagsorden er godkendt 

 

3. Orientering siden sidst 

Emne a) Formanden 

b) Administrationen 

c) Udvalgene 

 Formanden: 

 1. Onsdag blev der afholdt møde med Jyske Bank, som har overtaget 
Handelsbanken. De 3 fremmødte fik en grundig rundvisning og gav 
udtryk for at have fået et godt indtryk af klubben. De er åbne 
overfor vores ønsker/projekter om klubbens videre udvikling. Det 
var samlet set et positivt møde. 

2. Det Grønne Akademi, - de 3 unge kvinder som pt. er praktikanter 
hos klubben - gav os et indblik i den foreløbige ESG-rapport / 
handlingsplan. Rapporten skal være færdig til den 1. juni, hvor de 
vil fremlægge den for klubbens bestyrelse og ledelse. Rapporten 
forventes at give konkrete anbefalinger til grøn omstilling og 
arbejdsmiljø i klubben og samtidig være et værktøj der kan bruges 
i fremtiden i forhold til den ESG-rapportering virksomheder skal 
udarbejde. 
 

3. Patrick, Gert, Erwin og Ulrik har afholdt endnu et møde vedr. 
Peters Gård for at få udarbejdet mere specifikke tegninger for en 
ombygning. Tegningerne skal danne grundlag for et medlemsmøde 
herom.  
 

4. Klubben har modtaget en meget positiv tilbagemelding fra Aarhus 
Kommune vedr. en mulig vandboring. Med egen vandboring 
undgår vi at vande med drikkevand samtidig med at vandet fra 
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boringen har en forbedret vandkvalitet til gavn for bl.a. vores 
greens. 

Administrationen: 

1. For at øge banens tilgængelighed, vil der igen være øget fokus på 
sammenlægning af tider på banen i weekenden. Repræsentanter 
fra bestyrelsen vil varetage denne opgave.  
 

2. Der har foreløbig været en tilgang på 19 nye medlemmer i maj 
måned. Heraf er 8 prøvemedlemmer, som er konverteret til 
fuldtidsmedlemmer.  
 

3. Efter indførelse af differencerede greenfeepriser, har vi fået 
udfordringer i forbindelse med fastpris aftaler med 
samarbejdsklubber og prisen for spil med medlem. Dette skal vi 
finde en løsning på. Anette kommer med et forslag. 
 

4. De længe ventede nye affaldsstationer er kommet fra 
leverandøren, og affaldssortering påbegyndes nu.  

 

Udvalgene: 

1. Erhvervs- og sponsorudvalget: Carsten Skakkebæk finder vores 
vidensniveau i forhold til klubbens sponsorer for lavt.  
Han ønsker derfor at der afsættes økonomi til at foretage en 
brugerundersøgelse som Erhvervs- og sponsorudvalgets fremtidige 
strategi kan baseres på.  
Carsten udarbejder et oplæg og undersøger økonomien hertil.  
JL oplyser, at der har været afholdt 2 arrangementer med en 
foreløbig større tilslutning end sidste år. Der er en god dynamik i 
gruppen.  
 

2. Alle udvalg skal indsende opdaterede lister over 
udvalgsmedlemmerne. Af hensyn til forsikringsforhold er det 
vigtigt med korrekt registrering.  
 

3. Turneringsudvalget er meget udfordret, da der mangler en 
formand og flere udvalgsmedlemmer, som kan hjælpe med 
afholdelse af turneringer. Ildsjæle hertil vil blive eftersøgt i næste 
KlubInfo. 
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4. Økonomi 

Emne Ledelsesrapport:  

 1. Omsætningen generelt er lidt bagefter i forhold til budget. Der er 
periodeforskydninger, og det forventes at budget er nået vedr. 
kvartalsopgørelsen for 1. halvår. 

2. Greenfee indtægter følger budgettet, men Par-3 banen er lidt 
bagud. 

3. Indtægter i pro-afdelingen er efter budget, men træningen kom 
sent i gang og kulde i april afholdt mange fra at tage individuelle 
lektioner. Dette kan vi se er kommet i gang i maj måned.  
Antallet af prøvemedlemmer er mindre end budgetteret.  

4. Der har været flere udgifter i pro-afdelingen end budgetteret. 
Dette skyldes etableringsomkostninger ved ansættelse af én ekstra 
træner, og forventes at blive hentet ind over sommeren.  

5. Der er en ekstraordinær post som omhandler indkøb af tøj til 
sponsorerne. Dette er en investering i samarbejdet og relationen 
til klubbens sponsorer og forventes at give afkast senere på året.  

6. Drift af banen følger budgettet 
7. Cafeen holder budgetteret omsætning og udgifter. 

Der bliver løbende fulgt op på alle afdelinger.   

 

5. Handle planer 2023 

Emne Opfølgning på handleplaner for 2023 

1. Banen 
Det nye materiale vedr. Short Game Banen er kommet fra DGU. 
Opsætningen af banen er i fuld gang. Deadline for opstart inden 
udgangen af juni 2023. JL er tovholder på projektet. I forbindelse 
med indvielse af short game banen, vil der blive afholdt MGC 
klubmesterskab i Short Game. Det forventes at blive primo juli.  

DGU kører en landsdækkende Short Game turnering/mesterskab 
på tværs af alle klubber. Mere information følger.  

Arbejdet med nedlæggelse af bunker på hul 17 er endnu ikke 
færdigt. Vejret/tørke har ikke gjort det muligt at lægge nyt græs.  
Bunker på hul 2 trænger til renovering - vejret/tørken har også her 
været en udfordring.  
Generelt er sandet udskiftet i bunkers på banen.  
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Biodiversitet: Det har været planen af smide frø, og håbe på at der 
kommer vilde blomster op. Dette tages op på næste 
baneudvalgsmøde, den 15. juni. Kirsten Ebert har tilbud sin hjælp. 
Skiltning på banen trænger til et ”Facelift”. Dette vil ligeledes blive 
taget op på næste Bane-udvalgsmøde. 
Benny ønsker bænke i tordenhytterne: På Peters gård står der 
bænke, som kan bruges.  
Der mangler sæbevand i boldvasker på banen – dette skal ordnes.  
 

2. Banens tilgængelighed 

Ønsket om mulighed for at bestille 9 hullers runder, har været 
undersøgt. Det er ikke teknisk muligt. Det kan ikke lade sig gøre i 
GolfBox at skelne mellem 9 og 18 hullers runder på den samme 18 
hullers bane.   
Der er strammet op i forhold til blokering og belægninger af 
banen. Klubber i Klubben efterlever de retningslinjer som er aftalt, 
og banen åbnes nu, så snart startlister til turneringer er 
offentliggjort.  
Bolde vil fremover blive lagt sammen i weekender.  
Ubekræftede tider/No show – Spillerne skal igen mindes om at 
dette ikke er acceptabelt og restriktioner vil blive taget i brug ved 
gentagelser.  
 

3. Cafeen  
Karen er meget opmærksom på cafeens åbningstid og tilpasser 
løbende.  
Udbud og kvalitet: Med de nye kokke er der kommet et godt og 
ensartet niveau på maden. Spillerne og gæster udviser stor 
tilfredshed.  
Ved sæsonstart blev der forventnings afstemt med Klubber i 
klubben og samarbejdet kører.  
Omgangstonen overfor personalet er desværre indimellem 
uacceptabel. Respekt og en ordentlig tone forventes af alle, og der 
vil ikke blive accepteret diskriminering eller nedsættende snak om 
personalet i klubben.  
 

4. Fastholdelse af medlemmer  
Mads og Emil gør et rigtig godt arbejde med medlemmerne og 
deres socialisering med medlemmerne har stor betydning for 
fastholdelse.  
Nogle medlemmer ytrer dog at de finder integration i klubber i 
klubben er svær. Tirsdagspigerne og Torsdagsherrerne bør 
opfordres til at komme til onsdagsturneringerne og præsentere de 
muligheder der er som fuldt medlem i klubben.  
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Det forsøges at etablere et rekrutteringsudvalg, som skal arbejde 
med fastholdelse.  

 

6. Udvalgenes plan for 2023 

Emne Læs Baneudvalgets plan for 2023 her 

Læs Eliteudvalgets plan for 2023 her 

Læs Erhvervs- og sponsorudvalgets plan for 2023 her 

Læs Ejendomsudvalgets plan for 2023 her 

Årsplanerne fra Begynderudvalget, Frivilligudvalget og Baneservice 
kommer snarest og vil være at finde på hjemmesiden.  

  

 

7. Diverse 

Emne Driving Range og vildfarne bolde på par3 banen 

 Der har i den seneste tid været 2 dårlige oplevelser på P&P banen. 
I det ene tilfælde, blev en spiller ramt i hovedet, måtte sys og har fået 
hjernerystelse. Bolden kom fra driving range.  
Ved det andet tilfælde landede der en bold fra driving range på hul 1’s 
green, mens der var spillere og samme spillers bag blev ramt igen ved 2. 
tee sted. Igen komme begge vildfarne bolde fra driving range uden at der 
blev råbt ”FORE” 

Baneudvalget vil undersøge mulighederne for at opsætte et højere hegn. 
Som en hurtig løsning opsættes skiltning på driving range og ved Par-3 
banens 1. tee, med advarsel og påmindelse om at der skal råbes ”FORE” 
hvis ens bold er på afveje. Alle brugere af driving range skal være 
opmærksom på at: Der må ikke slås bolde mod Par 3-banen. 

 

 

8. Eventuelt 

 

https://www.mollerupgolfclub.dk/wp-content/uploads/2023/05/Baneudvalget-plan-for-2023.pdf
https://www.mollerupgolfclub.dk/wp-content/uploads/2023/05/Eliteudvalgets-plan-for-2023.pdf
https://www.mollerupgolfclub.dk/wp-content/uploads/2023/05/Sponsorudvalgets-plan-for-2023.pdf
https://www.mollerupgolfclub.dk/wp-content/uploads/2023/05/Ejendomsudvalgets-plan-for-2023.pdf

